

Damac Properties Dubai Co. PJSC



حاصات

شركة دامساك العقارية دبي ش.م.ع

Date: 24/11/2021

التاريخ: 2021/11/24

Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE السيد/ حامد أحمد علي الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification by Damac Properties Dubai Co. PJSC (the "Company")

الموضوع: تنويه من شركة داماك العقارية دبي ش.م.ع ("الشركة")

Please be informed that the Company received the enclosed disclosure from Maple Invest Co Ltd.

نود اعلامكم بأن الشركة استلمت الإفصاح المرفق من شركة ميبل انفست كو ليمتد.

Kind regards,

مع أطيب التحيات،،،

P.O. Box: 12285 Dubai - U.A.E.

حمد فياله

سكر تير مجلس الإدارة

Ahmed Fiala Board Secretary

Head Office:

Executive Heights, Barsha Heights P.O. Box 2195, Dubai, UAE Tel: 04 373 1000 Fax: 04 332 1961

Website: www.damacproperties.com

MAPLE INVEST CO LIMITED

24 November 2021 2021 2021

Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE السيد/ حامد احمد علي الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي – الامارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: disclosure regarding the imminent closing of the Offer Period for the partial acquisition offer made by Maple Invest Co Limited ("Maple") to acquire shares in the share capital of DAMAC Properties Dubai Co PJSC ("DAMAC")

الموضوع: افصاح بخصوص قرب انتهاء فترة العرض لعرض الاستحواذ الجزئي المقدم من قبل شركة ميبل انفست كو ليمتد ("شركة ميبل") للاستحواذ على اسهم في رأس مال شركة داماك العقارية ش.م.ع. ("شركة داماك")

With reference to the partial acquisition offer document submitted by Maple on 28 October 2021 for the acquisition of shares in the share capital of DAMAC (the "Offer" or the "Offer Document"), and with reference to the disclosure of Maple dated 31 October 2021 with respect to the purchase of DAMAC shares through the Dubai financial Market, outside of the Offer, this is a kind reminder that the Offer Period for submitting Acceptance and Transfer Forms will end at 2:00PM on Thursday 25 November 2021, we also wish to confirm that Maple will not purchase DAMAC shares through the Dubai financial Market, outside of the Offer, as at close of trading today Wednesday 24 November 2021.

بالإشارة الى مستند عرض الاستحواذ الجزئي المقدم من قبل شركة ميبل بتاريخ 28 أكتوبر 2021 للاستحواذ على أسهم في رأس مال شركة داماك ("العرض" أو "مستند العرض")، وبالإشارة الى افصاح شركة ميبل بتاريخ 31 أكتوبر 2021 بخصوص شراء اسهم شركة داماك عبر سوق دبي المالي خارج نطاق العرض، نود التذكير بأن فترة العرض وتقديم نماذج القبول والتحويل ستنتهي في تمام الساعة 2:00 من ظهر يوم غد الخميس الموافق 25 نوفمبر 2021، كما ونؤكد بأن شركة مبيل لن تقوم بشراء اسهم شركة داماك عبر سوق دبي المالي خارج نطاق العرض اعتبارا من وقت اغلاق النداول اليوم الأربعاء الموافق 24 نوفمبر 2021.

Kind regards,

Ali Kokar

For and on behalf of Maple Invest Co Limited

علي دودر

بالنيابة عن شركة مييل إنفست كو ليمتد